
  

 

ZÁPIS ZE SETKÁNÍ KOORDINÁTORŮ PLÁNOVÁNÍ VE ŠKOLÁCH 

 

Datum a čas konání: 20. 09. 2023 od 14:15 hodin 

 

Místo konání: učebna v 1. patře zámku, Valdštejnovo nám. 1, Jičín 

 

Přítomni: viz prezenční listina  

 

Program setkání:  

1. Zahájení, představení tématu setkání  

2. Aktualizace Strategického rámce MAP 

3. Akční plány na léta 2023, 2024, 2025 

4. Evaluace a popis potřeb škol 

5. Příprava projektu MAP IV 

6. Dotace MAS – Za kulturou, Energo-sociální, propagace SCLLD 

7. Různé: Skutečně zdravá škola 

8. Diskuse, podněty a připomínky  

 

1. Zahájení 

Mgr. Kamila Kabelková zahájila setkání koordinátorů plánování ve školách ve 14:15 hodin. 

Setkání se uskutečnilo v prezenční podobě.  

 

2. Aktualizace Strategického rámce MAP 

Ing. Zuzana Vališková seznámila koordinátory plánování ve školách s aktualizací 

Strategického rámce MAP. Aktualizace probíhala od května, kdy byly školy a zřizovatelé osloveni, 

aby zaslaly své návrhy na investiční priority pro období 2021 – 2027.  Následně byly investiční 

priority zapracovány do souhrnných tabulek dle MŠ, ZŠ a zájmové a neformální vzdělávání. Zároveň 

došlo k aktualizaci textové části Strategického rámce MAP. Byla upravena především témata 

navazující na cíle. Aktualizovaný Strategický rámec MAP je přílohou tohoto zápisu. Strategický rámec 

MAP bude předložen ke schválení ŘV MAP III a je podkladem pro čerpání dotací z IROP 2021 – 2027. 

Nikdo neměl žádné dotazy ani připomínky. 

 

3. Akční plány na léta 2023, 2024 a 2025 

Ing. Zuzana Vališková seznámila koordinátory s vytvořenými Akčními plány na roky 2023, 

2024 a 2025. Akční plány vycházejí z předchozího schváleného a též z aktualizovaného Strategického 

rámce MAP. Dále byly zapracovány aktivity, které byly výstupy z jednání pracovních skupiny. 

Nikdo neměl žádné dotazy ani připomínky. 

 

 

 



  

 

 

4. Evaluace a popis potřeb škol 

Ing. Zuzana Vališková informovala, že probíhá evaluace celého projektu MAP od svého 

počátku. Do škol, zřizovatelům, dětem i veřejnosti byly rozeslány dotazníky k vyplnění. Sběr 

podkladů probíhal do konce léta a nyní se připravuje závěrečná evaluační zpráva, kterou bude 

schvalovat Řídicí výbor MAP III. Dále probíhala také volitelná aktivita Popis potřeb škol. Ředitelům 

byly rozeslány formuláře k vyplnění a nyní opět probíhá jejich vyhodnocení. S celkovým 

vyhodnocením budou koordinátoři seznámeni na příštím setkání. 

Nikdo neměl žádné dotazy ani připomínky. 

 

5. Příprava projektu MAP IV 

Ing. Zuzana Vališková informovala o přípravách projektu MAP IV. Do konce října bychom 

chtěli podat žádost o dotaci. V projektu budou podporovány opět implementační aktivity. Zároveň 

paní Vališková požádala koordinátory o spolupráci s výběrem témat a aktivit realizovaných moderní 

didaktickou formou z databáze výstupů projektů. Tyto aktivity je povinné realizovat v projektu MAP 

IV. 

Nikdo neměl žádné dotazy ani připomínky. 

 

6. Dotace MAS – Za kulturou, Energo-sociální, propagace SCLLD 

Ing. Zuzana Vališková připomněla koordinátorům možnost čerpat finanční prostředky 

na dopravu za kulturou. Dále informovala o konání plánovaných workshopů Jak být oporou nejen 

pro blízké, ale i sobě, Relaxace I. a II., Jak chytře a efektivně hospodařit a Dobré otázky 

pro environmentální výchovu. Poslední částí tohoto bodu byly informace k možnosti čerpat 

příspěvek na pořádání akcí v rámci propagace Strategie komunitně vedeného místního rozvoje. 

Nikdo neměl žádné dotazy ani připomínky. 

 

7. Různé: Skutečně zdravá škola 

Ing. Zuzana Vališková informovala o možnosti škol zapojit se do projektu Skutečně zdravá 

škola. Zapojena je z našeho území ZŠ a MŠ Dětenice, kde lze získat praktické zkušenosti. Krajský úřad 

zájemcům o zapojení zaplatí vstupní poplatek. 

Nikdo neměl žádné dotazy ani připomínky. 

 

8. Diskuse, podněty, připomínky 

Ing. Zuzana Vališková informovala o konání semináře DIGI DĚTI, který realizuje RC Kapička 

a požádala o sdílení rodičům. Druhou nabídkou je pomoc nezaměstnaným při hledání prvního 

zaměstnání nebo po návratu z rodičovské dovolené - tzv. Lepší šance pro trh práce. Podpora je 

realizována na území Místní akční skupiny Otevřené zahrady Jičínska z. s. Pokud byste měli zájem 

o informační setkání pro rodiče na toto téma ve školce, je možné se domluvit přímo s paní 

Kolínskou. Zajišťuje i individuální konzultace. Konzultace mohou proběhnout ráno, když rodiče vodí 

děti do školky. Poslední nabídkou byla možnost darovat nějaké škole Atlasy krajiny ČR. 



  

 

 

9. Závěr 

Setkání koordinátorů plánování ve školách bylo ukončeno v 15:15 hodin. 

 

Zapsala: Ing. Zuzana Vališková 

 

 

Přílohy: 

- Prezentace_setkání koordinátorů_20. 09. 2023 

- Aktualizace Strategického rámce MAP včetně investičních záměrů škol 

- Akční plány na rok 2023, 2024 a 2025 

 

 

 

 


